
Zápis z Předsednictva ČSPH 
Pondělí 17.6. 2024

Přítomni: Gino Schilders, Josef Ostaš, Robin Weintritt, Marek Brada, Karolína Koryntová

Omluveni: Tomáš Levý, Stanislav Stejskal

Neomluveni: Miroslav Semrád

Hosté: Filip Neusser, Michal Krýsl

CC: Kateřina Al-Amelová (Revizní komise)

Vytvořil: Karolína Koryntová

Co (podnět/posudek) Kdo Termín

17/6/2024

Zdravotní komise: Cílem zdravotní komise je nejen fyzické, ale i mentální 
zdraví hráčů. Nejdůležitější je prevence (workshopy pro hráče, trenéry, 
rodiče, důraz na silové tréninky…). Pravidelné zdravotní prohlídky, evidence 
zranění, monitorování psychického zdraví a vytvoření stálé 
fyzioterapeutické péče. Převod fyzioterapie z Komise reprezentace pod 
Zdravotní komisi. Marek zkonkretizuje a rozpracuje myšlenku vytvoření 
prostor pro ordinaci fyzioterapie, která by měla i komerční využití. Zdravotní 
komise se nyní také zaměří na zjištění/změření aktuálního zdravotního 
stavu, abychom byli schopni změřit pokrok na základě faktů než na základě 
osobních názorů a emocí. Akční plán předsednictvem odsouhlasen. Marek Brada

Viz termíny v 
akčním 
plánu

17/6/2024

Komise STK: Novým předsedou STK je Michal Krýsl. Cílem 
sportovně-technické komise jsou stabilní soutěže (jasný a neměnný systém 
soutěží, termínová listina na 5 let dopředu), pravidelné schůzky s kluby a 
komisí rozhodčích (4x do roka) a neustálé zkvalitňování procesu 
digitalizace. Bude svolána schůzka ohledně nového webu/webového 
rozhraní. Komise STK si také dala za cíl zkvalitnit všechny soutěže, hlavně 
u dospělé složky, a to prostřednictvím středoevropské soutěže mužů a žen, 
pokud by byl zájem z obou stran. Josef Ostaš info

17/6/2024

Komise reprezentace: Vzhledem k výraznému poklesu finančních 
prostředků od NSA pro složku Repre bude muset dojít k prioritizaci alokace 
objemu peněz mezi jednotlivými týmy, a to na základě potenciálu uspět na 
mezinárodní scéně. Právě výsledkům na evropské, respektive světové 
scéně přikládá NSA největší váhu při zařazování sportů mezi prioritizované. 
Koncem června proběhne schůzka Komise reprezentace, účastníci z řad 
Předsednictva jsou vítáni. Filip Neusser 30.6.2024

17/6/2024

Hodnocení F4: Celkově hodnoceno pozitivně (organizace/atmosféra). 
Poděkování patří Liticím a STK. Oblast, na které je třeba pracovat, je 
úroveň rozhodčích, která byla nedostačující podle zpětné vazby od oddílů, 
trenérů. 38 karet během 4 zápasů neodpovídá průběhu na hřišti. V rámci 
vzdělávání budeme zkoumat možnosti, jak zapojit a vzdělávat nadějné 
mladé rozhodčí do extraligy a dorostenecké ligy. Co se týká náboru nových 
rozhodčích, nabídneme oddílům spolupráci v rámci semináře “Benjamin”. 
Schůzka s oddíly a Hokejovou akademií je planována na 28.6.2024. 

Aleš 
Větrovský, Jan 
Lehejček 1.8.2024

17/6/2024

Hodnocení a vzdělávání rozhodčích: V rámci celkové snahy o zlepšení 
situace rozhodčích v ČR zavádíme dvě novinky: a) online hodnocení 
výkonu rozhodčích během zápasu trenéry. b) dvakrát do roka pozveme 1 
nebo 2 mezinárodní rozhodčí do ČR, aby pracovali a pomohli rozvíjet mladé 
rozhodčí.

Robin 
Weintritt, Aleš 
Větrovský 1.10.2024

17/6/2024

Revizní komise: V čele Revizní komise končí její předsedkyně Kateřina 
Al-Amelová. Revizní komise si tak musí zvolit nového předsedu/předsedkyni 
a tato změna musí být zadána do Veřejného rejstříku.

Kateřina 
Al-Amelová 10.7.2024

17/6/2024

Nový dodavatel sport. vybavení: Poté, co bylo vypsáno výběrové řízení 
na budoucího dodavatele vybavení pro národní týmy, jsme v závěrečných 
jednáních s Osakou. Kromě finanční nabídky jsme se zaměřili i na přidanou 
hodnotu, kterou by dodavatel mohl přinést českému hokeji a českým 
klubům. Osaka nabízí zajímavý balíček, který může být využit také kluby. 
Toto bude sdíleno s vedením klubů v nadcházejících měsících s nadějí, že 
spojíme síly v dlouhodobý vztah. Jednání o konečných podmínkách s Robin Weintritt 1.9.2024



Další zasedání proběhne 9. 9. 2024.

Dne 20. 6. 2024

Osakou vede Robin. Nyní vcházíme do nového 4 letého cyklu s oblečením, 
plánujeme se také potkat s našimi současnými a potenciálními novými 
partnery, abychom projednali budoucí spolupráci. Pokud máte někdo 
tip/kontakt na budoucí partnery, kontaktujte Robina Weintritta nebo Gino 
Schilderse. 

17/6/2024

Hokejová akademie: Novým předsedou HA byl jmenován Jan Lehejček, 
který bude pokračovat v implementaci systému vzdělávání Franka Geerse. 
28.6.2024 proběhne schůzka komise Hokejové akademie a 4 expertních 
vlastníků jednotlivých oblastí (Tomáš Babický, Barbora Čecháková pro 
trenéry, Aleš Větrovský pro rozhodčí a Jan Lehejček pro judge). Pro “senior 
trenéry” se jeste hledá vlastník. Následně proběhne schůzka s oddíly, kde je 
cílem představit celkový vzdělávací plán na 2024-2025 a domluvit na 
pořádání Benjamin kurzů, které mají za cíl aktivovat více trenérů/rozhodčích 
a judgů v oddílech. Jan Lehejček info

17/6/2024

HME žen 2026: Předsednictvo podpořilo kandidaturu na hostování 
halového Mistrovství Evropy žen v lednu 2026. V současné době ověřujeme 
dostupnost hal, zájem o kandidaturu musíme u EuroHockey podat do 
15.8.2024. Robin Weintritt 1.8.2024

17/6/2024 

Noví kandidáti do Předsednictva: Karolína Paterson ukončila svoje 
působení v Předsednictvu, novým kandidátem do Předsednictva je Miroslav 
Novotný z Kadane. Pokud by někdo věděl o někom dalším, kdo má chuť 
rozšířit řady Předsednictva, ať se obrátí na Gina. Předsednictvo info

17/6/2024
Bonus 2023: Předsednictvo bere na vědomí výplatu bonusů hlavním 
fakturačním partnerům za kalendářní rok 2023. Robin Weintritt info


